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Vandrer med Gud
Benedicte Johansen
benedicte.johansen@vl.no 

- Hva er din drømmeferie?
– Å reise og oppleve nye ste-

der, men ha god tid til å bare 
være, og ikke stresse. Det er å 
ha tid til å lese, og la dagene 
komme.

– Hva er din verste ferieopp-
levelse?

– En gang da jeg var barn 
og på telttur, var vi flere barn 
i samme telt. Vi hadde fått i 
oss noe vi ikke tålte, og alle 
fikk diare. Da var det ikke sær-
lig kjekt å være på campingtur.

– Hva er viktigst for at det skal 
føles som sommer?

– Det er å ha fri fra jobb.
– Hva blir høydepunktene på 

Sommerfesten for deg?
– Å treffe folk og ha gode 

samtaler.
– Hva er din største trosopp-

levelse?
– Det tror jeg var som tenår-

ing da jeg fikk opplevelsen av 
at Den Hellige Ånd bodde i 
meg, og jeg fikk muligheten til 
å snakke et annet språk. Tros-
livet er en vandring sammen 
med Gud, og han gir oss det 
vi trenger der og da.

– Hva tenker du om å slå 
sammen Baptistsamfunnet med 
to andre kirkesamfunn, slik Bap-
tistsamfundet, Metodistkyrkan og 
Missionskyrkan gjør i Sverige?

– Jeg forundres over at så 
forskjellige kirkesamfunn slår 

seg sammen, men i Sverige 
står de i en annen kontekst enn 
vi. Jeg tror vi kunne ha nær-
met oss noen kirkesamfunn, 
men det må være en naturlig 
prosess. Samarbeid på andre 
plan kan være like interessant. 

– Hvilket råd vil du gi politi-
kerne før valgkampen?

– Jeg skulle ønske at vi kun-
ne bygge et samfunn der vi 
var mer opptatt av å bry oss 
om hverandre, og kunne ta en 
pause fra at alle bare vil ha mer 
og mer. Vi bør bygge samfunn 
med rettferdighet for alle. En 
god ting politikerne kan gjøre, 
er å lese Bibelen.

– Velg deg et annet yrke for en 
dag?

– Da ville jeg vært kokk. Det 
er fantastisk morsomt å lage 
mat. 

– Hvilken låt fremkaller som-
merfølelsen?

– Flere av Postgirobygget, 
for eksempel «Idyll».

Bente Sandtorp
Alder: 38 år
Bosted: Oslo
Stilling: Pastor i Baptistsam-
funnet/ Veileder på Høgsko-
len for ledelse og teologi på 
Stabekk 
Aktuell: Taler på baptistenes 
Sommerfest i Rørvik 5.-10. 
juli

kort og godt sommer

7. juli 1951: Vårt Lands kronikk: Cortison og ACTH de giktsykes håp? Av dr. Joh. 
O. Josephsen. (Side 3 og 4) Bekjempelsen av skadeinsekter ligger godt 
an her i landet. Sier amanuensis Fjeldalen som har orientert seg i Eng-
land om den kjemiske bekjempelse av hageinsekter. (Side 5) Kraftig stig-
ning i prisene for brensel i Oslo. (Side 5) Edruskapsnemndene i landdis-
triktene arbeider godt. (Sie 6) DNT’s årsmelding 1949-51: Østlandet og 
avholdsarbeidet er et av de største problemer. Interessen for alkoholfrie 
hoteller og restauranter et stort lyspunkt. Tilbakegang for voksne med-
lemmer, men barna er på fremmarsj i medlemsrekkene. (Side 6) Terror i 
gaten. Forbryterondet setter rekord i USA med et mord i timen. (Side 9)

baker for 
veldedighet

 ■ Gwyneth Paltrow 
solgte tidligere denne 
uka snacks utenfor huset 
sitt, til inntekt for vel-
dedighet. The Sun mel-
der at skuespilleren bak-
te kake, før hun og bar-
na satte seg ned utenfor 
hjemmet sitt i London 
for å selge snacks til for-
bipasserende.            ©NTB

fN-verv til professor
 ■ Professor Peter M. Haugan ved 

Universitetet i Bergen er oppnevnt til 
viseformann i et UNESCO-utvalg som 
arbeider med bærekraftig forvaltning 
av verdenshavene. Intergovernmental 
Oceanographic Commission (IOC) skal 
øke kunnskapen om havet for å sikre en 
bærekraftig forvaltning av det marine-
økosystemet. Blant ansvarsområdene 
er tsunamivarsling. Haugan er til dag-
lig instituttleder ved Geofysisk institutt 
ved UiB. � ©NTB

ble kastet i fengsel. Jeg har et 
enkelt bibelsyn. Vi må lese det 
som står, og la det få betydning 
for livene våre.

– Hva slags reaksjoner har dere 
fått på at dere er et kristent band?

– Stort sett blir vi ikke avfeid, 
og de fleste er hyggelige. Men 
det er jo alltids folk som har ne-
gative opplevelser med kristne. 
Noen slutter å høre på oss når 
de får vite at vi er kristne. Men 
det er morsomst nå etter Lyd-
verket-reportasjen. Når folk 

ikke liker musikken, føler de at 
de må forklare for oss at det ikke 
er fordi vi er kristne.

– Hva syns dere om at P3 kalte 
dere et «kristenrockband»?

– Det er helt greit. Journa-
lister må ordlegge seg på må-
ter som selger. Det kan bli en 
del billige formuleringer som  
«Tôget har ikke gått» og 
«Tøffere enn Tôget».

dans på vegankjøkken. I januar 
var Tôg med på P3’s Urørt fi-

nale. Et annet høydepunkt var 
konserten på Samfunnssalen på 
Bylarm i februar.

– Da hadde vi allerede spilt 
for to halvtomme saler på Blå 
og Internasjonalen. På Sam-
funnssalen er det plass til  
nesten tre ganger så mange. 
Men da vi kom ut på scenen, 
var det helt fullt. Det var en be-
lønning for alt strevet. Alle var 
gira, de hoiet og danset. Hun-
dre stykker slapp ikke inn fordi 
det var for fullt. 

I mars var bandet på to ukers 
turné i USA. De spilte i New 
York, Washington DC og i 
Austin i Texas.

– På et vegankjøkken i Austin 
holdt vi konsert for ti mann. 
Det var helt sykt, de begynte å 
hente flere folk, som danset på 
kjøkkenet. Det var en mor og et 
lite barn der, og en hund og en 
katt drakk av vannglasset mitt.

– Hva er drømmen deres?
– Det er kjekt å få oppleve 

det vi opplever. Vi er allerede i 
drømmen. Vi har ikke urealis-
tiske ambisjoner, men tar ting 
som de kommer. Gud får vel-
signe det vi gjør, ellers kan la 
det være. Mange drømmer om 
å være på tv og om å bli kjendis, 
men for oss er det mer et nød-
vendig onde for å nå publikum.

Bibelbandet rocker med de store

16. september slipper Tôg sin første plate, og ti låter har sluppet 
gjennom nåløyet.  Foto: Ingrid Pop
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– Hvordan er musik-
ken deres? 
– Det er en blanding av disko, 
pop, funk og house. Og noe 
filmmusikk, blant annet fra Ja-
mes Bond-soundtrack.

– Hvem er deres musikalske 
forbilder? 
– Housebandet Ost & Kjex. 
Lindstrøm som er DJ og mu-
siker for elektronisk musikk.  
Sigøynermusikk og surf-rock. 
Legendariske Dick Dale. Og 
Todd Terje er helt rå. Ellers mye 
forskjellig: Britney Spears og 
Radiohead.

– Hvordan får dere inspirasjon 
til nye låter? 
– Tekstene springer ut fra livet 
selv. Det kan være nok å høre 
et kult groove. 
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